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Ala Uqqar 

 

Referat 

 

1. 17.15 

Skolebestyrelsen byder Jannie Weismann velkommen.  

• Jannie samt øvrige gamle og nye skolebestyrelsesmedlemmer  præsenterede sig se 

2. 17.25 

Besøg af Filip Bekic Bladt for drøftelse af proces omkring flytning af SFO.  

• Filip har inden mødet været på kort rundvisning i Blok AB, hvor SFO forventes flyttet til 
senest januar 2026 

• Der er tale om såkaldte ”kloge kvadratmeter” – en dobbeltudnyttelse i eksisterende 
bygningsmasse i stedet for at leje sig ind. 

• 500.000 kr. er afsat til flytning.  Det rækker ikke langt, men det kan på nuværende 
tidspunkt ikke siges, hvor meget eller lidt der skal investeres 

• Filip var glad for at se og høre om lokaler og område. 

• Der kan søges midler fra udelivspuljen, som bliver forhøjet  
o Bestyrelsen har gjort opmærksom på tidligere nævnte udfordringer med både 

lokaler og udeområder samt økonomi 
o Det er vigtigt at samarbejde med Byliv Kolding, der i forvejen er i gang med 

nedrivning og retablering af området med nybyggeri 
▪ Giver god mening at kigge på at søge fonde til formålet 

o Der kommer mere konkret udspil til, hvad der skal ske fra Forvaltningen 
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Side 2 

o Der skal nedsættes en arbejdsgruppe nu, hvor beslutningen er konfirmeret og 
den vil bestå af relevante parter, således også ledelse og personale fra skole og 
SFO. Muligvis også repræsentant fra skolebestyrelsen. 

 
o Filip får en kopi af tegninger over tidligere forestillinger om, hvordan en SFO 

kunne se ud. 
3. 17.35 

Flytning af SFO fra Pinjevejen til Munkevængets Skole – drøftelse af proces og 

opmærksomhedspunkter 

4. 17.50 

Ny tildelingsmodel til SFO. Se bilag. Vi skal udarbejde høringssvar. 

• Politisk ønskes en mere enkel/simpel tildelingsmodel for SFO, som det også er sket 
på skoleområdet og samme principper ønskes her 

• Umiddelbart er der ikke tale om en besparelse, da det ser ud til, at der økonomisk 
vil blive tildelt nogenlunde samme beløb i fremtiden 

• Hvis det vedtages vil det være gældende fra skoleåret 25/26 

• Jannie laver et udkast til høringssvar og sender til alle bestyrelsesmedlemmer til 
kommentering 

5. 18.20 

Status på skolens økonomi – herunder estimat af forventet årsafslutning.  

• Der er som bekendt lavet en 3-årig genopretningsplan i forhold det tidligere oparbejdede 
underskud 

• Skolen har gennem det sidste trekvart år haft det økonomiske overblik styret fra 
forvaltningens side og dette overdrages til ny skoleleder inden længe. 

• Den fremlagte plan for de næste år skal overholdes og dermed vil skolens underskud 
været nedbragt og oparbejdede underskud vil kunne tilbagebetales herefter. 

• Vi har stadig ansættelsesstop på skolen og skal så vidt muligt selv klare udfordringer, der 
måtte opstå fremadrettet. 

6. 18.30 

Konstituering af den nye skolebestyrelse 

• Ahmad, der er afgående formand og forlader skolebestyrelsen, forklarede om 
formandens arbejdsområder 

• Mirela er valgt som formand og Janni som næstformand 

• Ahmad står til rådighed for input i forhold til rollen som formand 
7. 18.50 

Nyt fra  

a) elevråd 
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Side 3 

• Fairplaydag 
o Hele skolens samarbejde om aktiviteter og elevrådet har planlagt hele dagen og 

fået gode tilbagemeldinger under evalueringen i elevrådet. Store elever og små 
elever var sammen om aktiviteterne med stor succes 

• Undervisningsmiljø for elever. Der er valgt 2 repræsentanter, som skal på kursus og 
efterfælgende bl.a. med på rundering sammen med AMR 

• Nyt valg af formand og næstformand skal foretages i december og der vil herefter være 
nye repræsentanter i skolebestyrelsen. 

• Hvordan går det med frikvartersaktiviteter? 
o Det er en god idé at tale om i elevrådet 

 
b) skoleledelse 

• Lysarmaturer i lofter bliver udskiftet 

• Der har været afholdt 2 møder i STUK arbejdsgrupperne, som er i fuld gang med at 
planlægge særlige indsatser 

• Der er givet fristforlængelse i forhold til AT’s påbud indtil juni 2025 

• Karaktergennemsnit for skolen er forbedret med 0,7 fra 2023 til 2024 

 
c) andre  

Janni og Mirella er med i udvalg omkring planlægning af den kommende fejring af skolens 
50-års fødselsdag i foråret. 
 

8. 19.05 

Gennemgang af datoerne til fremtidige bestyrelsesmøder, evt. ændring af datoer 

Nuværende mødeplan: 4/11, 16/12, 27/1, 10/3, 7/4, 5/5, 16/6 

9. Eventuelt 

Punkt til næste møde: Princip for lektier på Munkevængets Skole  

Pædagogisk udvalg har udarbejdet forslag til princip, som ønskes behandlet af skolebestyrelsen. 

  


